



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

Vendor

Capmatic
12180 Albert-Hudon
Montreal H1G 3K7
Canada

TOTAL

\$532,501.20

Receive By: 1/15/2018

Purchase Date	Requester	Amended PO#	Payment Terms	Vendor Phone
6/27/2017	Robin Smith			

Line #	Amended	Quantity	MPN	Item	Expected Del Date	Unit Price	Amount
1	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Monoblock model Synergy Patriot FCL Including: Tray infeed into integrated turntable Servo driven Inline motion indexing Star wheel-bottle indexing with special guiding system for labelling purposes Filling station with two (X 2) volumetric pistons activated with servo motor One automatic screw capping station One final tightening station with servo drive motor One pressure sensitive labelling station Machine controlled with Industrial P.L.C. 10 " High resolution multi-colour touch screen control interface Three (X 3) colours status beacon light Euro guarding system with interlock tempered glass doors One bottle change parts One cap change parts	6/27/2017	\$369,950.00	\$369,950.00
2	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Touch & Go" (C.I.P. manifold system) Filling nozzles and dosage pistons not included	6/27/2017	\$4,505.00	\$4,505.00



PO2373



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

Line #	Amended	Quantity	MPN	Item	Expected Del Date	Unit Price	Amount
3	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Bottle cleaner attachment	6/27/2017	\$19,100.00	\$19,100.00
4	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Nitrogen purge kit	6/27/2017	\$5,725.00	\$5,725.00
5	No	2		Capex - Assets Under Construction - R Nitrogen purge before during filling	6/27/2017	\$1,910.00	\$3,820.00
6	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Automatic pedestal feeder 4 cubic feet S.S. 316	6/27/2017	\$11,345.00	\$11,345.00
7	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Eagle Eyes Plus sensor with connector In exchange of normal photo stop sensor Detects paper, low-contrast transparent plastic labels and metallic label	6/27/2017	\$2,015.00	\$2,015.00
8	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Low label sensor detection	6/27/2017	\$1,610.00	\$1,610.00
9	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Automatic reject station	6/27/2017	\$8,640.00	\$8,640.00
10	No	1		Capex - Assets Under Construction - R Ø 39 inch out feed turntable with conveyor section	6/27/2017	\$16,430.00	\$16,430.00



PO2373



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

Line #	Amended	Quantity	MPN	Item	Expected Del Date	Unit Price	Amount
11	No	1		Capex - Assets Under Construction - R IQ, OQ Validation Protocol Package (for the selected Item, only) Installation qualification Operation qualification Documentation support Does not include the execution or support	6/27/2017	\$24,500.00	\$24,500.00
12	No	1		Capex - Assets Under Construction - R FAT Protocol Package (for the selected Item, only) Factory Acceptance Test protocol documentation and support	6/27/2017	\$3,600.00	\$3,600.00

Subtotal	\$471,240.00
Tax ()	\$61,261.20
Total	\$532,501.20 CAD

Notes to Vendor

Reference Quote #CON-17-9800R3-NP , Dated June 27, 2017

Payment Schedule:

40% with purchase order, 30% upon client layout approval, 30% at the acceptance of the equipment at Capmatic (FAT).
Late Delivery Penalty Clause of 0.5% per week for a maximum of 10 weeks.
Scheduled delivery time starts after the layout approval and layout payment has been received.

Coordinate delivery with Steven White.
Invoices may be sent to finance@tweed.com

DELIVERY ADDRESS

Tweed Inc.

INVOICE ADDRESS

Tweed Inc.



PO2373



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

DELIVERY ADDRESS

Main Receiving Dock
Smiths Falls - Tweed
1 Hershey Drive
Smiths Falls ON K7A 0A8
Canada

INVOICE ADDRESS

Tweed Inc.
1 Hershey Drive
Smiths Falls ON K7A 0A8
Canada



PO2373



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

TERMS AND CONDITIONS OF SALE TO CANOPY GROWTH CORPORATION

GENERAL 1.1 This Order, including these terms and conditions, constitutes the entire contract between Canopy Growth Corporation (CGC) and the Seller. No agreement or other understanding altering those terms and conditions shall be binding to either party unless it is signed by CGC and referenced as part of this Order.

ACKNOWLEDGEMENT 2.1 This Order shall be acknowledged and accepted by the Seller upon the earlier of the Seller performing under the Order or the Seller providing CGC with written acknowledgement of the Order.

PRICE 3.1 Seller shall furnish the supplies and services specified in this Order at the prices stated in this Order. Any change in price must be effected by an amendment to this Order.

INVOICES 4.1 Individual invoices must be issued for each shipment against this order. Unless otherwise agreed, delay in receiving an invoice for supplies shipped ahead of the specified schedule, or invoices rendered with errors and omissions will be considered just cause for CGC to withhold payment without losing discount privileges. Discount privilege shall apply from the date of scheduled delivery, the date of receipt of the supplies or services, or the date of receipt by CGC of a correct and complete invoice, whichever is later. Invoices must reference CGC's Order number. Foreign Sellers must supply documentation compiled in accordance with Canadian Customs.

SHIPMENT 5.1 Seller shall observe the shipping mode instructions by CGC or be liable for extra charges over what would have been incurred if the CGC specified routing had been followed. 5.2 No charges will be allowed for boxing, crating, or cartage unless previously agreed. Unless otherwise specified, packing will be best commercial pack. All packages, cases and bundles shall be clearly marked with Purchase Order Number. Packing slips must accompany each shipment and also reference the Purchase Order number. Anti-static packing must be used for parts which could be affected by static. 5.3 Deliveries must be made on the date agreed upon in order to meet scheduling commitments. Goods delivered more than five (5) days after the agreed upon delivery date will be subject to cancellation, rescheduling or price discount at the option of CGC.

CHANGES 6.1 By written Change Order, CGC may at any time: (a) suspend the work or shipment of a supplier under an Order in whole or in part for a stated time period; and (b) make changes in one or more of the following elements: designs, drawings or specifications; method of shipment or packing; place and time of delivery; or quantities to be furnished. If such suspension or change causes a change in the cost of, or the time required for furnishing goods or services, an equitable adjustment shall be made in the Purchase Order price, delivery schedule, or both. If a price and/or schedule adjustment is not included in the issued Change Order, no increase in price or delay in delivery will be allowed unless Seller makes, with a detailed explanation, a claim in writing with thirty (30) days from the date of the Change Order. Nothing contained in this section shall excuse Seller from proceeding without delay in the performing this Order as changed. CGC's Engineering, Technical and other personnel may, on occasion, render assistance or advice to Seller's personnel concerning the supplies or services to be furnished. However, such assistance or advice shall not constitute either a change or a waiver of the Seller's existing obligations. In order to be binding upon CGC, any change waiver, or amendment to this Order must be in writing and signed by an authorized representative of CGC's Purchasing Department.

TERMINATION 7.1 CGC reserves the right for the cause to terminate this order, or any part, and to cancel all or part of the redelivered portion of this Order if the Seller (i) fails to deliver the supplies or perform the services by the time specified; (ii) fails to deliver supplies or to perform services that meet the required specifications, or breaches any of the other terms of this Order, including the warranties; or, (iii) for the delivered portion of this agreement, remedies shall be cumulative and additional to any other or further remedies provided in law or in equity. 7.2 CGC may, for its convenience, terminate work under this Order in whole or in part at any time by giving notice to Seller in writing. Seller shall be entitled to reimbursement for work performed and supplies delivered in accordance with recognized accounting principles, provided that in no event shall the amount paid to the Seller exceed the total amount specified by CGC on this Order.

ASSIGNMENT 8.1 Seller may not assign either its rights or obligations under this Order with the prior written consent of CGC.

WARRANTIES 9.1 Seller warrants that all supplies and services furnished under this Order will: (a) be free from defects in materials and workmanship, (b) conform to the applicable specifications drawings, samples or other descriptions, (c) be free from defects in design, (d) to be suitable for the intended purpose, if the purpose is made known to the Seller, and (e) to be free from defects in title. 9.2 These warranties shall remain in effect, as to each item, furnished, serviced and/or repaired for a period of time consistent with the warranty life normally offered by the Seller. The benefits of this warranty shall accrue to CGC's customers and assigns to the same extent that they accrue to CGC. 9.3 Under circumstances of Breach of Warranty, CGC shall be entitled to avail itself cumulatively of all remedies provided in law or in equity. Seller shall make timely responses to CGC's notifications of Breach of Warranty and shall respond with the understanding that time will be of the essence in all instances.

INTELLECTUAL PROPERTY INDEMNITY 10.1 Seller agrees to defend, indemnify and save CGC, its customers, and agents harmless for all costs, losses, damages, and liabilities arising out of or in any way related to an alleged infringement of any patent, copyright, trade secret, trademark, mask work, or any other industrial or intellectual property right with respect to supplies furnished and services performed under this Order, Seller also agrees that it will, at its own expense, defend any action, suit or claim in which infringement is alleged. 10.2 Where performances under this Order includes experimental, development, or research effort and such work is paid for in whole or in part by CGC, Seller agrees to disclose to CGC all resulting patents, trade secrets and mask work to CGC. 10.3 Seller agrees at the request and expense of CGC to execute all documents and do all acts necessary to transfer the rights in such inventions and property to CGC and to obtain such patent, copyright and other commercial registrations anywhere in the world which CGC may deem advisable and Seller shall ensure that its employees and subcontractors agree to comply with the provisions of this section.

INSPECTION 11.1 All supplies and services ordered will be subjected to final inspection and approval by CGC upon receipt. It is expressly agreed that payment shall not constitute final acceptance. CGC may reject and return at Seller's expense any item which contains defective material or workmanship or does not conform to this order, or the applicable drawings, specifications or samples.

SUBCONTRACTS 12.1 Except for supplies proprietary to Seller, none of the contemplated work to be performed may be subcontracted without CGC's prior written consent. Seller's obtaining parts and materials normally purchased by Seller and required in fulfilling this Order shall not be construed as a subcontract.

LAWS 13.1 This is the entire agreement between the parties and the rights and obligations arising thereunder Agreement shall be governed by the domestic laws of the Province of Ontario, Canada. The parties expressly exclude the effect of all of the precisions of the Vienna Convention, 1980 (The United Nations Convention on Contracts for the International Sale of goods), from the terms of the Agreement. The Seller and CGC agree that the Courts of Ontario shall have jurisdiction to entertain any action arising out of this sale.



PO2373



Purchase Order

#PO2373

Tweed Inc.

Purchase Order Date: 6/27/2017

MODALITÉS DE VENTE À CANOPY GROWTH CORPORATION

GÉNÉRALITÉS 1.1 Cette Commande, y compris ces modalités, forme la totalité de l'entente contractuelle entre Canopy Growth Corporation (CGC) et le Vendeur. Aucune entente ni aucun autre accord modifiant ces modalités ne liera les parties, à moins d'avoir été signé par CGC et que cette Commande y fasse référence.

RECONNAISSANCE 2.1 Cette Commande doit être reconnue et acceptée par le Vendeur à la première des éventualités de réalisation de la Commande par le Vendeur, ou de la remise d'un accusé de réception écrit de la Commande à CGC.

PRIX 3.1 Le Vendeur doit fournir les fournitures et les services précisés dans cette Commande, aux prix indiqués dans cette Commande. Cette Commande doit faire l'objet d'un amendement pour que tout changement de prix soit valide.

FACTURES 4.1 Des factures distinctes doivent être émises pour chaque livraison relative à cette commande. À moins d'entente contraire, un retard de réception de facture pour des fournitures expédiées avant la date prévue, ou la réception de factures erronées ou comportant des omissions constitueront des motifs justifiés de retenue de paiement versé par CGC, sans nuire au privilège d'escompte dont CGC fait l'objet. Le privilège d'escompte s'appliquera à compter de la dernière des dates suivantes : la date de livraison prévue, la date de réception des fournitures ou des services ou la date à laquelle CGC reçoit une facture complète est exacte. Les factures doivent indiquer le numéro de Commande de CGC. Les Vendeurs étrangers doivent fournir la documentation conforme aux exigences des douanes canadiennes.

EXPÉDITION 5.1 Le Vendeur doit respecter les directives de CGC par rapport au mode d'expédition, ou sera responsable de frais supplémentaires relatifs aux frais qui auraient été engagés si le trajet d'acheminement précisé par CGC avait été respecté. **5.2** La mise en boîte, la manufacture et le factage ne pourront faire l'objet de frais, sauf s'il en a été préalablement convenu. À moins de précision contraire, l'emballage sera de la meilleure qualité commerciale. Le numéro du bon de commande doit être clairement indiqué sur tous les emballages, caisses et lots. Chaque expédition doit être accompagnée d'un bordereau de marchandise sur lequel le numéro de bon de commande apparaît. Il faut avoir recours à un emballage antistatique pour les pièces qui risquent d'être susceptibles à la statique. **5.3** Les livraisons doivent être effectuées à la date convenue pour satisfaire aux exigences du calendrier. Les marchandises livrées plus de cinq (5) jours après la date de livraison convenue pourront, au choix de CGC, faire l'objet d'une annulation, d'une révision du calendrier ou d'une réduction de prix.

MODIFICATIONS 6.1 En produisant une Modification de commande, CGC peut en tout temps : (a) interrompre le travail ou l'expédition d'un fournisseur réalisant une Commande, en tout ou en partie, pendant une période déterminée; et (b) apporter des modifications à un (ou plus) des éléments qui suivent : les conceptions, croquis ou caractéristiques; la méthode d'expédition ou d'emballage; le lieu et l'heure de la livraison; ou les quantités à fournir. Si l'interruption ou la modification entraîne une modification du coût ou du temps requis à fournir les marchandises ou services, un ajustement équitable doit être apporté au prix, ou calendrier de livraison ou à ces deux éléments sur le bon de commande. Si la Modification de commande n'indique pas d'ajustement du prix ou du calendrier de livraison, aucune hausse de prix ni aucun report de livraison ne seront permis sauf si le Vendeur produit par écrit une réclamation expliquant en détail à cet effet dans les trente (30) jours suivant la date de la Modification de commande. Aucune partie de cette disposition n'autorise le Vendeur à ne pas réaliser sans délai la Commande modifiée. Le personnel des services d'ingénierie, techniques ou autre de CGC peut à l'occasion offrir assistance ou conseil au personnel du Vendeur en ce qui a trait aux fournitures ou services à fournir. Cette assistance et ces conseils ne constituent cependant pas une modification aux obligations existantes du Vendeur ni une dérogation à ces dernières. Toute dérogation de changement ou tout changement dont cette commande fait l'objet doit, pour lier CGC, être produit par écrit et signé par un représentant autorisé du service des achats des CGC.

RÉSILIATION 7.1 CGC se réserve le droit de résilier cette commande ou une partie de cette dernière pour motif justifié, et d'annuler en tout ou en partie la portion livrée à nouveau de cette Commande si le Vendeur (i) ne parvient pas à fournir les fournitures ou à réaliser les services avant l'échéance fixée; (ii) ne parvient pas à livrer les fournitures ou à réaliser les services en respect des caractéristiques requises, ou enfreint toute autre modalité de cette Commande, y compris les garanties; ou (iii) dans le cas de la partie livrée de cette entente, les recours seront cumulatifs et en surplus de tout autre recours que la loi et l'équité permettent. **7.2** CGC est autorisée, à sa discrétion, à résilier du travail engendré par cette Commande, en tout ou en partie, à tout moment en avisant par écrit le Vendeur. Le vendeur aura droit à un remboursement du travail réalisé et des fournitures livrées conformément aux principes comptables reconnus, pourvu qu'en aucun cas le montant versé au Vendeur ne dépasse le montant total indiqué par CGC dans cette Commande.

ATTRIBUTION 8.1 Le Vendeur ne peut attribuer ses droits ni ses obligations relatifs à cette Commande sans obtenir préalablement le consentement écrit de CGC.

GARANTIES 9.1 Le Vendeur garantit que toutes les fournitures et tous les services fournis dans le cadre de cette commande : (a) ne feront l'objet d'aucun défaut matériel ni d'exécution, (b) seront conformes aux croquis des caractéristiques, aux échantillons ou à toute autre description pertinents, (c) ne feront l'objet d'aucun défaut de conception, (d) conviendront aux fins auxquelles ils sont destinés, si le Vendeur est informé de ces fins, et (e) ne feront l'objet d'aucun défaut en titre. **9.2** Ces garanties doivent demeurer valides à l'égard de chaque article fourni, entretenu ou réparé pendant une période cohérente à la durée de la garantie normalement offerte par le Vendeur. Les clients et cessionnaires de CGC doivent acquiescer les avantages de cette garantie au même titre que CGC. **9.3** S'il y a enfreinte de la garantie, CGC disposera du droit à tous les recours cumulatifs que la loi et l'équité permettent. Le Vendeur doit répondre en temps opportun aux avis envoyés par CGC de toute enfreinte de garantie, et doit répondre en comprenant que le temps est un facteur crucial dans tous les cas.

INDEMNITÉ POUR PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE 10.1 Le Vendeur consent à défendre, à indemniser et à tenir CGC, ses clients et ses agents exempts de tous coûts, pertes, dommages et responsabilités survenant de toute violation de brevet, de droit d'auteur, de secret commercial, de marque commerciale, de moyen de masquage ou de tout autre droit de la propriété industrielle ou intellectuelle, ou en lien avec une telle violation en ce qui a trait aux fournitures fournies et aux services rendus en vertu de cette Commande; le Vendeur consent aussi qu'il assurera, à ses frais, toute défense en cas de recours, poursuite ou réclamation faisant allégation d'une violation. **10.2** Lorsque la réalisation de cette Commande comprend des efforts expérimentaux, de développement ou de recherche et que ces efforts sont payés en tout ou en partie par CGC, le Vendeur consent à divulguer tous les brevets, secrets commerciaux et moyens de masquage à CGC. **10.3** Le Vendeur consent à signer tous les documents et à effectuer toute action requise pour transférer les droits et la propriété de ces inventions à CGC et à obtenir ces brevets, droits d'auteur et autres inscriptions commerciales partout dans le monde où CGC juge qu'il convient de le faire, et le Vendeur dit s'assurer que ses employés et sous-traitants consentent à se conformer aux dispositions de cet article.

INSPECTION 11.1 À leur réception, CGC effectuera une inspection finale de toutes les fournitures et de tous les services commandés aux fins d'approbation. Il est expressément convenu qu'un paiement ne constitue pas une acceptation finale. CGC peut rejeter et retourner, au frais du Vendeur, tout article contenant des matériaux défectueux ou fabriqués de manière défectueuse, ou qui ne se conforment pas à cette commande, aux croquis, caractéristiques ou échantillons applicables.

SOUS-TRAITANCE 12.1 Exception faite de fournitures exclusives au Vendeur, aucun travail envisagé ne peut être exécuté par un sous-traitant sans obtenir préalablement le consentement écrit de CGC. L'acquisition de composants et de matériaux achetés par le Vendeur et requis à la réalisation de cette Commande ne sont pas interprétés comme étant une démarche en sous-traitance.

LOIS 13.1 Cette entente entre les parties est complète et les droits et obligations en vertu de cette Entente sont régis par le droit interne de la province de l'Ontario, au Canada. Les parties excluent expressément l'effet de toutes les précisions de la Convention de Vienne, 1980 (Convention des Nations Unies sur les contrats de vente internationale de marchandises) des modalités de l'Entente. Le Vendeur et CGC conviennent que toute action en justice survenant dans le cadre de cette vente sera régie par les tribunaux de l'Ontario.



PO2373